



SPA MENU



By Ligne St Barth

THE SPIRIT OF NATURE

PLONGEZ DANS UN UNIVERS DE BIEN-ÊTRE

Suspendre le temps, lâcher prise et se consacrer entièrement au moment présent. Les essences précieuses de la flore tropicale déploient leurs effets purificateurs et hydratants. Votre bien-être personnel est au centre de nos préoccupations. Que vous optiez pour un gommage détente, un massage à l'huile tiède ou bien un soin fraîcheur revigorant et tonifiant, tous vos sens sont mis en éveil. Nos rituels relaxants combinés aux arômes de nos élixirs prodigieux vous transportent dans la douceur de vivre de St Barth.

DIVE INTO THE RELAXING WORLD

Let time stand still and devote yourself entirely to this very moment. Immerse yourself in tropical nature and feel the intensity of your surroundings: taste the sweetness of selected fruits that are freshly prepared for every treatment. Fragrant blossoms are ambassadors from paradise. Luxurious ingredients from exotic flora are used for their cleansing, moisturising and nourishing properties and are carefully blended. We focus on people and their well-being – our spa concept combines Caribbean peacefulness with feel-good pampering. The softness of an exfoliating treatment, the warming oil during a massage, the refreshing kick of a body splash – the interplay of fine elixirs and luxurious relaxation rituals indulges both the body and soul.



ST BARTH SOFTNESS	7
ST BARTH ELASTICITY	9
ST BARTH SENSATION	11
ST BARTH HARMONY	13
ST BARTH PEACE OF MIND	15
ST BARTH FRESHNESS	17
ST BARTH PURENESS	19
ST BARTH MEN	21
ST BARTH TENDER HANDS	23
ST BARTH TENDER FEET	25



ST BARTH SOFTNESS

MASSAGE GOMMANT CORPOREL RELAXANT
À L'HUILE DE COCO ET À LA MOUSSE DE PAPAYE

La mousse fraîche de papaye, riche en enzymes, agit avec le sable blanc pour éliminer en douceur les cellules mortes, tandis que l'huile de coco nourrit durablement votre peau. Enveloppée de senteurs exotiques, elle retrouve un aspect velouté et lisse lors de ce moment de détente et de pureté prolongé d'un massage.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH SOFTNESS

*RELAXING BODY EXFOLIATION
WITH COCONUT OIL AND PAPAYA MOUSSE*

A fruity full-body exfoliating massage formula to pamper your body and awaken your senses with the treasures of tropical nature: fresh papaya mousse together with fine sand gently remove dead skin cells while rich coconut oil provides valuable nutrients to your skin. Find peace and enjoy clarity – your skin is enveloped in an exotic fragrance and feels silky, soft and smooth.

Duration of treatment: ~ 60 minutes



ST BARTH ELASTICITY

ENVELOPPEMENT CORPOREL À BASE D'ARGILE
ET DE MOUSSE D'ANANAS OU DE CONCOMBRE

Enveloppement corporel personnalisé sur mesure pour s'adapter à chaque type de peau. À base de mousse fraîche d'ananas ou de concombre et d'argile verte ou rose, il contient de précieux minéraux, oligo-éléments et vitamines. Pendant que le soin diffuse son pouvoir purifiant et raffermissant, un massage au choix, de la tête ou des pieds, vous transporte dans un état de profonde relaxation.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH ELASTICITY

*CLARIFYING BODY WRAP
WITH CLAY & PINEAPPLE OR CUCUMBER MOUSSE*

The creamy body wrap is individually prepared to suit each skin type with fresh pineapple or cucumber mousse and green or pink clay. It contains beneficial minerals, trace elements and vitamins; camphor & menthol oil and tautening ivy gel have both a soothing and invigorating effect. Relax and devote yourself entirely to this moment: while the wrap releases its clarifying and firming properties, either a head or foot massage adds that feel-good factor.

Duration of treatment: ~ 60 minutes



ST BARTH SENSATION

ENVELOPPEMENT CORPOREL
ET MASSAGE RELAXANT BIENFAISANT

Riche et nourrissant, cet enveloppement voluptueux à base d'huile de coco ou d'avocat s'accompagne d'une senteur au choix : vanille, lys ou tiaré. Les longs mouvements fluides du massage relaxant renforcent la sensation d'enveloppement, ils laissent s'installer la plénitude du corps et de l'esprit. Votre peau est douce et parfaitement hydratée.

Durée du soin : ~ 60 minutes (dont 25 minutes de massage)

ST BARTH SENSATION

NOURISHING BODY WRAP
WITH RELAXATION MASSAGE

An opulent body wrap prepared from coconut oil or avocado oil and an individually selected favourite fragrance: vanilla, lily or tiare flower. Moisturising and nourishing, rich in lipids and precious unsaturated fatty acids. The relaxation massage with gentle sweeping movements intensifies the effect of the wrap, relaxes your body and caresses your senses.

Duration of treatment: ~ 60 minutes (incl. 25 minutes of massage)



ST BARTH HARMONY

MASSAGE CORPOREL BIEN-ÊTRE

Savourez un moment de détente personnalisé pour un massage ciblé selon vos souhaits et vos envies. Sélectionnez vos produits en fonction des besoins de votre peau : huile de coco pour la nourrir, huile d'avocat pour entretenir son élasticité ou bien gel d'aloès à la menthe au pouvoir hydratant. Découvrez également la combinaison huile camphrée mentholée et gel raffermissant au lierre pour son effet revitalisant. Une lotion parfumée de votre choix apporte la touche finale à votre massage.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH HARMONY

PAMPERING FULL-BODY MASSAGE

Enjoy personal relaxation: the focus of the full-body massage and the care products used are tailored to individual needs. Thus, coconut oil is used to take care of dry skin, cold-pressed avocado oil to maintain the skin's elasticity, camphor & menthol oil and tautening ivy gel for revitalisation and aloe vera gel for intensive moisturising. A luxurious body lotion with your preferred fragrance rounds off the treatment.

Duration of treatment: ~ 60 minutes



ST BARTH PEACE OF MIND

MASSAGE RELAXANT DU CUIR CHEVELU
ET SOIN DES CHEVEUX NOURRISSANT

Tous les bienfaits des trois produits St Barth Sea Breeze réunis dans un rituel de soin revitalisant. Votre esprit commence par vagabonder vers les Caraïbes le temps d'un bain de pieds au gel douche Blue Lagoon. Laissez-vous ensuite envoûter par le parfum au jasmin vanillé de l'huile de soin Premium Care lors d'un massage de la tête exceptionnellement relaxant. Votre cuir chevelu est nourri, vos cheveux sublimés. L'eau de soin Sunsplash vient parfaire ce moment en tonifiant la peau grâce aux extraits de pamplemousse.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH PEACE OF MIND

SOOTHING HEAD MASSAGE WITH HAIR TREATMENT

Experience tropical indulgence in a treatment that brings the three Sea Breeze products from Ligne St Barth together in one care ritual. The purifying footbath with maritime Blue Lagoon shower gel allows your thoughts to drift to far-off places. The head massage with premium care oil then richly pampers the scalp and hair and charms with its fragrance blend of vanilla and jasmine. Sunsplash, our face and body splash, completes this harmonic trio and tones your skin with grapefruit, exotic fruits and Caribbean peacefulness.

Duration of treatment: ~ 60 minutes



ST BARTH FRESHNESS

MASSAGE REVITALISANT DES JAMBES SUIVI D'UN SOIN VISAGE ET DÉCOLLETÉ DOUCEUR AVEC MASSAGE CORPOREL PARTIEL

Un massage décongestionnant offre une détente absolue pour les jambes lourdes (30 minutes). Le gel au lierre appliqué par couche fine raffermi et lisse la peau, alors que le massage à l'huile camphrée mentholée stimule la micro-circulation cutanée. Le soin se poursuit par un nettoyage et un gommage doux du visage. Ils sont suivis d'un massage vitalisant et d'un masque purifiant du visage et du décolleté. La texture riche et onctueuse des précieuses huiles, lotions et gels combinée à l'action efficace des fruits frais tropicaux vous envoûte et vous transporte dans un merveilleux océan d'exotisme. Pendant que le masque à l'argile et à la mousse d'ananas ou concombre agit, vous profitez d'un agréable massage au gré de vos envies : pieds, mains ou tête.

Durée du soin : ~ 120 minutes

ST BARTH FRESHNESS

REVITALISING LEG MASSAGE FOLLOWED BY A GENTLE FACE AND NECK TREATMENT WITH PARTIAL-BODY MASSAGE

The draining massage has a beneficial effect on heavy legs. Thinly applied ivy gel tautens and smooths; the massage with silky camphor & menthol oil stimulates the skin's microcirculation. It is followed by a sophisticated face and neck treatment consisting of cleansing and gentle exfoliation, a revitalising massage and clarifying mask. The combination of fresh tropical fruits and high-quality oils, lotions and gels is especially effective and enchanting with its delicate textures and exotic aromas. As soon as the mask, made of clay and either pineapple or cucumber mousse, takes effect, a partial-body massage of your choice ensures relaxation.

Duration of treatment: ~ 120 minutes

ST BARTH PURENESS

SOIN VISAGE ET DÉCOLLETÉ VIVIFIANT
AVEC MASSAGE DES MAINS

Un soin du visage et du décolleté complet où les produits de choix inspirés des fleurs et fruits parfumés d'un jardin tropical fondent sur l'épiderme et l'infusent de toutes leurs vertus complémentaires. Votre peau est nettoyée, tonifiée puis exfoliée en douceur. L'huile camphrée mentholée et le gel raffermissant au lierre assurent un massage revitalisant du visage et du décolleté. Pendant que le masque purifiant agit, fermez les yeux et savourez un massage bienfaisant des mains et des bras.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH PURENESS

INVIGORATING FACE AND NECK TREATMENT
WITH HAND MASSAGE

A comprehensive face and neck treatment followed by perfectly matched care products. Cleansing, toning and exfoliation are inspired by the fragrant blossoms and fruits of tropical gardens. Camphor & menthol oil and tautening ivy gel provide a revitalising face and neck massage. While the clarifying mask takes effect, close your eyes and enjoy a soothing hand and arm massage.

Duration of treatment: ~ 60 minutes





ST BARTH MEN

MASSAGE RELAXANT DOS, CUIR CHEVELU, VISAGE ET PIEDS

Ce soin spécialement adapté aux hommes allie une efficacité et détente absolue sur des zones ciblées. Le dos est tout d'abord massé avec de l'huile camphrée mentholée, à la fois relaxante et vivifiante. Le massage se poursuit sur le cuir chevelu, le visage et les pieds. Le gel d'aloès à la menthe et le gel raffermissant au lierre associés au fluide hydratant visage redonnent enfin force et vitalité à la peau sollicitée des hommes.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH MEN

RELAXING BACK MASSAGE
FOLLOWED BY HEAD, FACE AND FOOT MASSAGE

Four targeted massages provide relaxation and a sense of well-being: the back massage with camphor & menthol oil has both a relaxing and stimulating effect. More than just a regenerating effect for demanding male skin: the intensive manual massaging motions to the head, face and feet with hydrating aloe vera gel, tautening ivy gel and soothing facial fluid lend your body and spirit renewed strength and vitality.

Duration of treatment: ~ 60 minutes



ST BARTH TENDER HANDS

SOIN BIEN-ÊTRE DES MAINS

Le soin des mains commence tout en douceur par un bain des mains aux parfums exotiques. Un gommage à base de mousse de papaye et de sable fin élimine les impuretés et cellules mortes de la surface de l'épiderme. Un massage des mains vous procure ensuite un agréable moment de détente avant le travail des cuticules, le soin et le limage des ongles.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH TENDER HANDS

SOOTHING CARE TREATMENT FOR THE HANDS

This gentle hand treatment begins with an exotically fragrant hand bath. Exfoliation with fresh papaya mousse and fine sand then helps to remove superficial dry skin. A hand massage ensures a moment of profound relaxation. Cuticles and fingernails are then pampered and treated.

Duration of treatment: ~ 60 minutes

ST BARTH TENDER FEET

SOIN BIEN-ÊTRE DES PIEDS

Ce soin détente commence par un bain de pieds aux parfums venus des Caraïbes. Le gommage préparé à partir de mousse de papaye fraîche et de sable fin permet d'éliminer en douceur les cellules mortes en surface. Un massage des pieds accompagné de douces pressions vous apporte ensuite un instant de bien-être avant le travail des cuticules, le soin et le limage des ongles.

Durée du soin : ~ 60 minutes

ST BARTH TENDER FEET

SOOTHING CARE TREATMENT FOR THE FEET

Foot care for enjoyment and well-being – starting with an exotically fragrant footbath. Exfoliation with fresh papaya mousse and fine sand helps to remove superficial dry skin. A foot massage with gentle pressure provides relaxation and stimulation. Finally, cuticles and nails are pampered and treated.

Duration of treatment: ~ 60 minutes



TARIFS

150 € pour 60 minutes

Pour deux soins ou plus commandés en même temps : 10% de remise.
Conditions : paiement à la réservation. Annulation gratuite 48h à l'avance.

PRIVATISEZ L'ESPACE HAMMAM POUR Y RÉALISER VOUS-MÊME VOTRE SOIN GOMMANT EN DUO.

Durée : 90 minutes. Tarif 300 € pour deux.

Tentez l'expérience ST BARTH SPA en duo et essayez-vous à la réalisation d'un soin cocooning. Durant ce moment de complicité exclusif, vous profiterez d'une privatisation de notre espace hammam et douches sensorielles. Bénéficiez des conseils de notre équipe d'experts pour l'utilisation des produits de soins exotiques qui vous seront préparés minute sur plateau pour que vous puissiez réaliser vous-même votre soin gommage lors de ce moment de détente et de bien-être.

RATES

150 € for 60 minutes

Two or more treatments on the same order: 10% discount
Conditions: payment upon reservation. Free cancellation 48h in advance.

PRIVATISE THE HAMMAM AREA AND MAKE YOUR OWN BODY EXFOLIATION TREATMENT IN DUO.

Duration: 90 minutes. Price 300 € for two.

Try the ST BARTH SPA experience as a pair and have a go at a cocooning treatment. During this exclusive moment of complicity, you will enjoy the privatisation of our hammam and sensory shower area. Benefit from the advice of our experienced team on the use of the exotic products, specially prepared on the spot for you to realize your own body exfoliation treatment for a unique relaxation moment.





*Dive into the tropical bliss
of Ligne St Barth*



By Ligne St Barth

66 rue de la Grotte
65100 LOURDES

Tel : +33 5 62 94 58 87
Email : contact@belfry.fr

www.belfry.fr